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§ 1. Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat. 
 
§ 2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under punkten övrigt.  
 
§ 3.  Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll nr 1: 2007 från sammanträdet den 12 januari 2007 blivit justerat 
och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
§ 4.  Val av justerare till dagens protokoll 
Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll.  
 
§ 5.  Rapport från förtroenderåden 
Hässelgården 
Birgit Grahn redogjorde från förtroenderådets sammanträde den 16 januari. 
Närvårdscentralen öppnar officiellt den 29 januari.  Två lägenheter har inretts till 
korttidsboende för primärvården i C-huset. En ramp till den nya entrén kommer att bli klar 
till den 1 mars. Övrig ombyggnation kommer nu att påbörjas vid Friskvårdscentrum, 
restaurangen och i samlingssalen. Seniorboendets brandlarm är nu kopplat direkt till 
brandkåren. 
Förtroenderådet avser att bjuda in nämndens ordförande och vice ordförande till ett möte 
den 28 mars. 
 
Skolörten 
Bengt Arlevind meddelade att nästa möte med förtroenderådet är preliminärt inbokat till 
den 31 januari. För övrigt flyter allt på som tidigare. 
 
§ 6.  Hässelgården 
Lennart Keberg meddelade att invigning av det omstrukturerade gruppboendet i C-huset 
äger rum den 9 februari. De två primärvårdsplatserna som nu färdigställts i två lägenheter 
är specialiserade platser istället för akutvård på sjukhus. Platserna är avsedda för 
observation och utredning av patienter upp till 3 dygn. Ny medicinsk teknik för bl.a. 
övervakning och provtagning kommer att testas på Hässelgården.  
 
§ 7.  Stadsdelsnämndens sammanträde den 12 februari 2007 
a)    Bokslut och verksamhetsberättelse för år 2006 
Lennart Keberg redogjorde för äldreomsorgens bokslut och verksamhetsberättelse. 
Då textmaterialet inte färdigställts kommer det att skickas ut till Rådet under 
nästkommande vecka. 
 
b)   Sjöberga Gård - Yttrande till länsstyrelsen 
Gudrun Sjödin redogjorde för Sjöberga Gårds ansökan om att få bygga om lägenheter och 
därmed utöka verksamheten med två platser. Förvaltningen anser inte att det finns några 
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hinder för en utbyggnad av verksamheten förutsatt att påtalade brister som framkommit 
vid förvaltningens och Länsstyrelsens tillsynsbesök åtgärdas.  
 
 
c)   Kompetensstegen – Ansökan om stöd till datautbildning 
Gudrun Sjödin redogjorde för förvaltningens förslag till ansökan om statligt stöd för 
datautbildning till vårdpersonal i samband med införandet av det datoriserade 
dokumentationssystemet ParaSol .   
 
Diskuterades möjligheten att engagera personer från Seniornet för att utbilda personalen 
i datakunskap. Frågan förs vidare till Seniornet för att efterhöra deras intresse. 
 
d)   Inrättande av gruppboende på Edelundavägen 5 – Genomförandebeslut                                     
Lennart Keberg redogjorde för förslaget att inrätta Gruppboende för personer med 
demenssjukdomar på Skolörtens äldreboende. 
 
e)   Inrättande av dagverksamhet på Sandviksvägen 157 - Genomförandebeslut 
Lennart Keberg redogjorde för förslaget att inrätta dagverksamhet för personer med 
demenssjukdomar på Skolörtens äldreboende. Synpunkter framfördes om hur viktigt det är 
för anhöriga som sköter en närstående att få avlastning genom dagvård.  
 
f) Nämndens sammanträden 
Rådet diskuterade den i lokaltidningen annonserade ändringen av tidigare frågestunder i 
samband med stadsdelsnämndens sammanträden. Majoriteten av Rådets ledamöter anser 
att den gamla formen med frågestunder för allmänheten ska vara kvar. Om inte det är 
möjligt anser Rådet att en kombination med en kortare frågestund och möjlighet till 
individuella samtal med politikerna bör finnas för allmänheten. 
 
§ 8.  Övrig information från Äldreomsorgen  
Kostupphandling 
En kostupphandling har påbörjats för de olika vård- och omsorgsboendena i 
stadsdelsområdet. Förvaltningen önskar få två representanter från Rådet som kan ge 
synpunkter på det förfrågningsunderlag som ska arbetas fram. Rådet beslöt att utse Birgit 
Grahn och Margareta Apelskog som Rådets representanter.  
 
Tillgänglighet 
Informerades att den skrivelse som överlämnades till förvaltningen vid Rådets 
sammanträde den 23 november 2006, angående tillgängligheten för äldre boende på 
Viveka Trolles gränd, vidarebefordrades till stadens Trafikkontor för handläggning den  
30 november 2006. 
 
e-Centret 
Lennart Keberg informerade att e-Centret tagit fram ett koncept för beställning och 
leverans av mat från Vällingehus via bredbandsTV.  Erbjudandet kommer först att 
presenteras för äldre för att efterhöra deras intresse av denna tjänst.  
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Teknikutvecklingssystem 
Lennart Keberg informerade att nya pengar ska sökas från Socialstyrelsen för det 
teknikutvecklingssystem för de mest sjuka äldre som påbörjades under 2006. 
 
§ 9.    Övriga frågor 
Snöskottning 
Sven Karlsson påtalade att snövallar vid övergångsställen utgör hinder för gångtrafikanter 
och måste tas bort. Lennart Keberg meddelade att problemen är kända för förvaltningen 
som ansvarar för detta t.o.m. april i år. Därefter övergår ansvaret till stadens Trafikkontor. 
 
Trygghetsringning 
Per-Erik Bergman informerade om fortskridandet av arbetet med trygghetsringningar för 
äldre. Ett förslag till teknik och funktioner för mottagande av samtal diskuterades. Vidare 
undersöks möjligheter för lokalisering av verksamheten.    
 
Seniorboendet Malörtsgränd 
Kerstin Johansson påtalade problem med tillgängligheten till tvättstugan och Micasas 
bristande information om hur de boende ska gå tillväga för att få tillträde till tvättstugan. 
 
Bättre mathållning 
Ordförande Sigvard Ländin presenterade ett förslag till beslut kring de äldres kost och 
matsituation. Förslaget diskuterades och Rådet enades om att till stadsdelsnämnden 
framföra följande: 
 
Rådet föreslår att stadsdelsnämnden beslutar att Äldreomsorgsavdelningen tillsammans 
med de boende vid Skolörtens servicehus arbetar fram förslag på de äldres delaktighet i 
matlagning och måltidsplanering. Om detta kan genomföras ökar möjligheten till 
självbestämmande, man kan påverka en vällagad och näringsriktig mat och den sociala 
samvaron vid måltiden. 
 
§ 10.   Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för ett bra möte och bra diskussioner vid dagens 
sammanträde och förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
 
Nästa sammanträde äger rum den 2 mars, kl. 09.00 - 11.00 i Plaisiren. 
 
 

----- 
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